

Title (en)
Functional element

Title (de)
Funktionselement

Title (fr)
Elément fonctionnel

Publication
EP 0748913 A1 19961218 (DE)

Application
EP 96105622 A 19960410

Priority

- DE 29509178 U 19950613
- DE 29513202 U 19950817

Abstract (en)

The component (3) is mounted on the fixed or leaf frame (1,2) of a door or window, and works via a contact face between the frames on relative movement between the latter against a mating component (5) on the other frame. One or the other of the components is on a plug portion (6) inserted in a connection area (8) of a universal holder (7) on one of the frames. The holder can have different connection areas to suit different components, and the plug portion and holder can be secured together by clips or screws. The component (3) can form a vertical guide with horizontal ramp face (4) between the frames for a mating boss (5), the plug portion being inserted vertically from the top. The connection areas are in pairs and symmetrical in the horizontal direction.

Abstract (de)

Funktionselement (3), welches an dem Blendrahmen (1) oder Flügelrahmen (2) eines Fensters/einer Tür angeordnet ist und bei Relativbewegung zwischen Blendrahmen und Flügelrahmen über eine zwischen Blendrahmen und Flügelrahmen angeordnete Kontaktfläche mit einem am Flügelrahmen (2) oder Blendrahmen (1) angeordneten Gegenfunktionselement (5) korrespondiert. Um die Paarung aus einander zugeordneten Funktionselementen (3) so weiterzubilden, daß bei vereinfachter Ausbildung die Gefahr von fehlerhafter Montage verringert wird, wird sie so ausgebildet, daß das Funktionselement (3) oder das Gegenfunktionselement (5) an einem Einstektteil (6) angebracht ist, welches in den Verbindungsreich (8) einer blend- bzw. flügelrahmenseitig anbringbaren Universalhalterung (7) einsteckbar ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E05F 7/00; E05B 15/00

IPC 8 full level

E05B 15/00 (2006.01); **E05F 7/00** (2006.01); **E05F 7/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05B 15/0006 (2013.01); **E05F 7/06** (2013.01); **E05Y 2900/132** (2013.01); **E05Y 2900/148** (2013.01)

Citation (search report)

- [XAY] BE 647016 A 19640817
- [YA] GB 2282180 A 19950329 - INTERLOCK HARDWARE DEV [NZ]

Cited by

FR2810363A1; FR2844540A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0748913 A1 19961218; EP 0748913 B1 19980715; AT E168444 T1 19980815; DE 59600340 D1 19980820; DK 0748913 T3 19990301;
ES 2118654 T3 19980916

DOCDB simple family (application)

EP 96105622 A 19960410; AT 96105622 T 19960410; DE 59600340 T 19960410; DK 96105622 T 19960410; ES 96105622 T 19960410